
 
Ik ben het er niet mee eens dit i.v.m. de tel data enorm achter haalt is  
Als jager weet ik uit ervaring dat tellingen overdag niet de juiste aantallen weergeven. 
Het haas verruild langzaam de dag voor de avond / nacht (door predatie o.a. vos kraai) . 
Doe tellingen met de huidige  stand der techniek Nachtzicht nog beter Warmtebeeld. 
Dan kom je aan de juiste tellingen . dit alles wordt  kosteloos door de jager gedaan.  
Maar dit is verboden waarschijnlijk omdat dan de echte cijfers boven water komen 
De predatie van de Vos en kraai o.a. is erg hoog daarom is het van belang, 
Om dit op de landelijke vrijstelling te zetten alle wijde vogels verdwijnen, 
Grutto Tureluur Eenden enze. 
Wij staan inmiddels met handen geboeid toe te kijken hoe alles kapot wordt gemaakt. 
Door onkunde en verkeerde aannames wij worden verplicht tellingen te doen, 
Dat is geen probleem als ook deze cijfers worden meegenomen. 
Dan heb ik het nog niet gehad over de economische schade die in de vele 
miljoenen  alleen in noord Holland onnodig worden gemaakt hierdoor wordt, 
Veroorzaakt door verkeerde Regelgeving  deze onkunde het niet willen luisteren naar de 
organisaties  
Zoals  K.N.J.V.  en  N.O.J.G. m.a.w. de jagers in Nederland die alles eraan doen om de  
Wildstand zo optimaal en gezond mogelijk te houden. 
Jagen is populatie beheer en een oog in het zijl te houden (stroperijen) 
Wat niet wenselijk is. 
 
Wat hier onderstaat is niet meer van deze tijd dit kan echt niet. 
 
De afschotcijfers van de winters van 1960 tot en met 1979 zijn verzameld door het 
ministerie van LNV5. Landelijke afschotcijfers van winter 1980-1981  
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